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OBČINA BREŽICE 

V 2016 gradnja šole Cerklje ob Krki in spodbude povezovanju na področju turizma 

 

Občina Brežice je bila v l. 2015 uspešna pri  uresničevanju  projektov - Hidravlična izboljšava 

vodovodnega sistema (4 odseki v občini Brežice),  temeljite obnova večnamenskih domov v 

Artičah (Prosvetni dom Artiče) in na Bizeljskem s pomočjo evropskih sredstev, na področju 

vzgoje in izobraževanja je občina nadaljevala z nadgradnjo energetske sanacije OŠ Velika 

Dolina (ureditev kotlovnice, obnovljivi viri) in predala namenu urejene zunanje športne 

površine pri OŠ Dobova (športni park). 

 

Občina Brežice nadaljuje z mednarodnim povezovanjem pri črpanju evropskih sredstev, saj je 

bila že 4. uspešna na razpisih Evropske Komisije in pridobila sredstva sofinanciranja za projekt 

»Začuti svobodo vode« (Fell the Freedom of the Water) v višini dobrih 494.700 evrov. Brežiška 

občina  je bila kot edina slovenska občina med 17 izbranimi prijavitelji projektov iz vse Evrope. 

Aktivnosti projekta so namenjene invalidom in ljudem s posebnimi potrebami, cilj projekta je 

preko izboljšane dostopnosti javno športne kot tudi namestitvene infrastrukture približati 

vodne športe ljudem s posebnimi potrebami. Aktivnosti bodo potekale v času od 1. 1. 2016 do 

31. 12. 2018, pri tem bo sodelovalo 7 projektnih partnerjev iz 5 držav. 

 

Na področju turizma je preteklo leto zaznamovalo intenzivnejše povezovanje akterjev v 

občini, predvsem Fakultete za turizem Univerze v Mariboru, Zavoda za podjetništvo, turizem 

in mladino Brežice in največjega turističnega ponudnika v občini, družbe Terme Čatež d.d. ter  

številnih društev. V poletnem času je promocijski avtobus po Sloveniji oglaševal turistično 

destinacijo Brežice v sodelovanju  s termami, staro mestno jedro je v času poletnega festivala 

»Brežice, moje mesto« obiskalo 21.000 obiskovalcev, nadaljevanje poletnega dogajanja v 

mestu (Poletje v mestu) je ob večerih na dogodkih v mestnem jedru združilo 6.500 

obiskovalcev.  

 

V l. 2016 je osrednja investicija Rekonstrukcija in dozidava OŠ Cerklje ob Krki (projekt vreden 

6,3 milijona evrov, od tega znaša pogodbena vrednost 5,3 milijone evrov), ki bo učencem in 

učiteljem omogočil kakovostne pogoje za delo in razvoj. Občina bo nadaljevala z vlaganjem v 

oskrbo s kakovostno pitno vodo (vrtina Glogov brod, sekundarni vodovod ob hidravličnih 

izboljšavah, vodovod Cerklje ob Krki III. faza), nadaljevala bo tudi z vlaganjem v izboljšave 

prometne varnosti z gradnjo pločnikov, pripravo projektne dokumentacije za kolesarske steze 

in poti (Pločnik Velike Malence-Krška vas, Pločnik in kolesarska steza Rondo Tuš-Rondo Trnje, 

Kolesarska steza Čatež-Terme Čatež, Modernizacija Vinarske poti, ...) ter številne manjše 

investicije po vseh krajih brežiške občine.  

 

Glede na možnost pridobivanja evropskih ali državnih sredstev želi Občina Brežice sanirati in 

obnoviti (ko bo urejen prenos lastništva) stavbo nekdanjega Doma upokojencev Brežice, kjer 



 

ima namen urediti prostore za VDC Leskovec – enoto Brežice, bivalne enote za reševanje 

stanovanjskih stisk občanov, prostore za društva in ostale namene, ko so v javnem interesu.  

 

Občina Brežice načrtuje tudi ureditev Mednarodnega centra Fakultete za turizem (ocenjena 

vrednost  investicije je cca1,25 milijona evrov), za katero bo občina skušala pridobiti evropska 

sredstva, enako tudi za Vodni center Brežice pri ureditvah za HE Brežice. V 2016 je v načrtu 

priprava izhodišč za projektno dokumentacijo Ureditve zahodne fasade mesta Brežice 

(navezava na ureditev športno-rekreativnih površin pri HE Brežice), urejala se bo tudi obrtna 

cona Dobova, kjer želi tudi s pomočjo različnih spodbud pridobiti vlagatelje.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

OBČINA KOSTANJEVICA NA KRKI 

 

Župan Ladko Petretič o načrtih in dosežkih Občine Kostanjevica na Krki  

 

Avgusta je bila zaključena največja investicija novogradnje petih vodovodnih odsekov v dolžini 

cca. šest kilometrov, z občinama Krško in Brežice, v okviru projekta Hidravlična izboljšava 

vodovodnega sistema na območju Posavja. Vrednost investicije je bila 709.560€, od tega 

471.018€ evropskih sredstev in 238.542€ sredstva občinskega proračuna. V  decembru pa so 

se pričela dela z vgradnjo filtrirnega sistema, ki naj bi bila končana februarja letos. Vrednost 

naložbe je cca. 90.000€. Prav tako se je pričelo z izgradnjo manjkajočega dela javnega 

vodovoda v naselju Slinovce, ki bo zaključena v letošnjem letu. 

 

Pospešeno se je delalo na asfaltiranju preostalih makadamskih javnih poti. Izvedeno je 12 

odsekov v vrednosti cca. 140.000€. V sodelovanju z DRSI pa je bila dosežena preplastitev dela 

regionalne ceste med Kostanjevico in Dobami v dolžini 480m in dobljena zagotovila, da se bo 

v letošnjem letu pričela 3. zaključna faza rekonstrukcije regionalne ceste skozi naselji Dolnja 

Prekopa in Dobrava.   

 

Izvajali so se ukrepi trajne sanacije plazov po neurju 2014 in sicer pod naseljem Vrtača, v 

Gundah in na Malih Vodenicah. Skupna vrednost je cca. 115.000€, od tega je bilo za sanacijo 

plazu pod naseljem Vrtača od države pridobljenih 75.024€. 

 

Septembra so se začela gradbena dela v okviru projekta Parkirišča z avtobusnim postajališčem 

pri ZP Kostanjevica, ki  bo zaključeno do junija letos. Vrednost investicije je 174.604€, od tega 

je bilo v letu 2015 pridobljeno 32.659€ na podlagi 21. člena ZFO, v letu 2016 pa se računa še 

na dodatnih 67.597€. Preostalih 74.348 € pa bo zagotovljenih iz občinskega proračuna. 

 

V okviru regijskega projekta Posavska špajza je bila vzpostavljena mestna tržnica, saniran 

celoten spodnji del stavbe, pridobljena sejna soba, prostori za arhiv in TIC. 

 

V jeseni 2015 je Elektro Celje – enota Krško pričelo z izvedbo večmilijonskega projekta 

izgradnje novih kablovodov in trafo postaj na območju Kostanjevice na Krki, ki se v letošnjem 

letu nadaljuje.  

 

V letu 2015 je bilo izvedenih še nekaj manjših investicij kot so delna obnova Stražnega stolpa 

v Črneči vasi, postavitev dveh avtobusnih nadstreškov, sofinanciranje nove strehe na 

večstanovanjskem objektu in Zdravstveni postaji in postavitev umetniških skulptur v krožiščih 

obvoznice.    

 

V preteklem letu je bil velik poudarek namenjen skrbi za poplavno varnost. Občina se je 

aktivno vključila v nastajanje pomembnih državnih dokumentov s področja poplavne varnosti 



 

in v pripravo projekta s katerim bi v tej finančni perspektivi, ob sofinanciranju z evropskimi in 

državnimi sredstvi, izboljšali poplavno varnost Kostanjevice na Krki. Ob tem je bilo  doseženo, 

da so koncem leta stekle aktivnosti s strani ARSO za izvedbo nujnih intervencijskih ukrepov na 

strugi Krke in njenih pritokih v okolici Kostanjevice v prvem četrtletju letošnjega leta. Vrednost 

del naj bi bila cca. 400.000€. V letu 2015 pa je bila s strani ARSO delno že sanirana struga 

potoka Črnivec.    

 

Glede izgradnje Term trenutno potekajo aktivnosti v smeri pridobivanja koncesije za termalno 

vodo. Pridobljene so hidrogeološke strokovne osnove za pridobitev koncesije. 

Na koncu dodajamo, da je bilo kljub investicijam zagotovljeno financiranje vseh zakonskih in 

drugih obveznosti, ki so bile načrtovane v proračunu in poravnavanje le-teh v zakonitih rokih. 

 Trenutno je občina na začasnem financiranju in upamo, da bo prevladala politična modrost, 

da bo v čim krajšem možnem času sprejet proračun za leto 2016. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

OBČINA KRŠKO  

 

2016 v občini Krško v znamenju nadaljnje obnove največje osnovne šole 

Vir: Občina Krško 

 

Krško, 21. januar 2016 –  Potem ko so v občini Krško leto 2015 zaključili z večjim številom 

naložb, med katerimi so večje obnova starega mestnega jedra Krškega, zaključek hidravličnih 

izboljšav vodovodnega sistema na različnih odsekih po posameznih krajevnih skupnostih, 

izgradnja sodobne zaprte kompostarne v Spodnjem Starem Gradu, sprejem Občinskega 

prostorskega načrta in zaključek druge faze izgradnje namakalnega sistema Kalce – Naklo, bo 

leto 2016, ko bo sicer naložb manj, predvsem v znamenju urejanja prometne in komunalne 

infrastrukture, med večjimi naložbami pa je gotovo tudi druga faza obnove učilnic in drugih 

prostorov največje osnovne šole v Krškem. 

 

S spremembo proračuna, sprejeto na novembrski seji občinskega sveta, predlagani prihodki 

proračuna Občine Krško za leto 2016 znašajo 34,1 milijona evrov, kar je 2,1 milijona evrov več, 

kot je bilo načrtovano v sprejetem proračunu. Tako se je v primerjavi s sprejetim proračunom 

načrtovani obseg prihodkov povečal za 6,6 %. Na odhodkovni strani so načrtovani odhodki 

glede na sprejeti proračun višji za 7 % ali 2,2 milijona evrov. 

 

Investicijski projekti, ki niso bili v celoti izvedeni v letu 2015, se bodo nadaljevali letos, gre 

predvsem za projekte, kot so cesta na Zdolah, obnova stadiona Matije Gubca, pločniki na 

Senovem, knjižnica Krško, modernizacija cest, infrastruktura ob HE Krško, izvajanje agro 

operacij Veliki Podlog in Pijavško polje, pokopališče Brestanica, …. in drugi. 

 

Sicer pa bodo v občini Krško v letošnjem letu po besedah župana mag. Mirana Stanka med 

večjimi naložbami predvsem druga faza obnove OŠ Jurija Dalmatina (prostorov višje stopnje) v 

višini 1,8 milijona evrov; nadaljevali bodo z izgradnjo krške obvoznice, za kar je v proračunu 

predvidenih 300 tisoč evrov; z ureditvijo fasade, zunanjo in prometno ureditvijo pa bodo 

zaključili z obnovo tržnice na Vidmu. V okviru investicijskega vzdrževanja in gradnje občinskih 

cest, za katero je predvidenih 3,5 milijona evrov, bodo med drugim uredili pločnik na Rudarski 

in Šercerjevi ulici na Senovem, pločnik na Sremiški ulici v Krškem, na Smedniku v KS Raka in na 

Zdolah, v načrtu je tudi obnova mostov. V okviru modernizacije in obnove občinskih cest v 

skupni višini 1,2 milijona evrov je med večjimi projekti načrtovana ureditev krožišča Dorc v 

Brestanici na cesti Brestanica – Senovo. Nadaljevali bodo s projektom izgradnje 

širokopasovnega omrežja, agromelioracijami na Gorici, Pijavškem polju ter agromelioracijo in 

komasacijo v Velikem Podlogu, na območju Poslovne cone Drnovo – zahod pa naj bi stekla 1. 

faza izgradnje komunalne infrastrukture. Med športnimi objekti bo v večji meri stekla nadaljnja 

obnova na Stadionu Matije Gubca, in sicer v višini 246. 000 evrov. 

 

 



 

OBČINA RADEČE 

 

V pričakovanju novih razpisov za sofinancerska sredstva 

 

Leto 2015 je za Občino Radeče minilo v znamenju zaključevanja projektov prejšnje evropske 

perspektive. H koncu so bili tako uspešno pripeljani kar trije veliki projekti, sofinancirani s 

sredstvi EU – Radeška tržnica v okviru skupnega projekta Posavska špajza, Centralna čistilna 

naprava Radeče in Energetska sanacija stavbe JZ OŠ Marjana Nemca Radeče. 

 

Potem, ko je bila večina gradbenih del opravljena že v jeseni predlanskega leta, je v začetku 

lanskega poletja v starem mestnem jedru Radeč, na Starograjski ulici, vrata odprla Radeška 

tržnica kot del skupnega projekta posavskih občin Posavska špajza. Gre za popolnoma nov, 

moderen objekt v vrednosti slabih 330.000 evrov, pri čemer je bila dobra polovica te vrednosti 

sofinancirana iz sredstev Evropskega sklada za regionalni razvoj. Radeško tržnico smatramo za 

veliko pridobitev v naši občini, saj ponuja prodajni kanal številnim domačim pridelovalcem 

prehranskih izdelkov, kot tako pa so jo sprejeli tudi naši občani. 

 

Operacija Centralna čistilna naprava Radeče je že zaključena, tako gradbeno kot finančno, 

prav ob koncu leta pa je bil z Ministrstvom za okolje in prostor podpisan še aneks za 

sofinanciranje dodatnih nepredvidljivih del s sredstvi Evropskega kohezijskega sklada v višini 

slabih 200.000 EUR, s katerim se je finančna konstrukcija projekta, vrednega 1,4 milijona 

evrov, dokončno zaprla. Občina Radeče je za realizacijo projekta prispevala slabih 10 % skupne 

vrednosti projekta.  

 

V poznospomladanskih mesecih lanskega leta pa je bil zaključen tudi projekt Energetska 

sanacija stavbe Osnovne šole Marjana Nemca Radeče. Potem, ko je bila že v letu v okviru 

prve faze projekta izvedena toplotna zaščita oz. izolacija sten in ostrešja z vzporedno menjavo 

oken, okenskih vrat in vrat z okenskimi policami, je bil projekt v letu 2015 zaključen z izvedbo 

strojnih inštalacij s postavitvijo novega kotla ter zamenjavo energenta na lesne pelete z vso 

pripadajočo opremo. S tem je naša osnovna šola celovito energetsko sanirana in kot taka 

zagotavlja bistveno manjšo porabo toplotne in električne energije ter hkrati tudi zaščito 

konstrukcije pred propadanjem zaradi vremenskih vplivov. Občina Radeče je za izvedbo 

projekta pridobila 100 % sofinanciranje upravičenih stroškov iz sredstev evropskega 

Kohezijskega sklada in sredstev slovenske udeležbe za kohezijsko politiko, naš strošek v tem 

slabih 600.000 evrov vrednem projektu pa je bil zgolj DDV.  

 

Ob zgoraj naštetih so bili realizirani tudi številni manjši projekti, s katerimi dnevno rešujemo 

težave naših občanov in se jim trudimo zagotavljati kvalitetnejše pogoje za življenje na 

območju naše občine. Sem spadajo tudi aktivnosti, vezane na vključitev Občine Radeče v 

problemsko območje Hrastnik, Radeče, Trbovlje. Gre za možnosti, ki so namenjene predvsem 

podjetnikom oz. gospodarstvu in ne sami lokalni skupnosti, vseeno pa v njih prepoznavamo 



 

pomemben impulz za spodbuditev gospodarskih aktivnosti na območju naše občine, zato se 

trudimo, da jih približamo lokalnim gospodarskim subjektom. Omeniti velja še, da je na 

območju Občine Radeče v zadnjih dveh letih prišlo do bistvenega znižanja stopnje 

brezposelnosti, kar pa je v prvi vrsti posledica ponovnega zagona radeške papirnice. Ob tem 

za pozitivno vzdušje v kraju skrbijo tudi številna športna, kulturna in ostala društva, ki so v letu 

2015 izstopala tudi na mednarodnem področju s tako izjemnimi dosežki, da jih bo težko še 

kdaj ponoviti. 

 

Če je leto 2015 minilo v zaključevanju projektov prejšnje evropske perspektive, se nam v letu 

2016 obeta nestrpno čakanje na odpiranje možnosti črpanja sofinancerskih sredstev nove 

evropske perspektive. Naše aktivnosti so tako trenutno usmerjene predvsem v pripravo novih 

projektnih idej za črpanje teh sofinancerskih sredstev, ko in kjer se bodo ta sredstva pojavila.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

OBČINA SEVNICA  

 

Z več projekti se je v letu 2015 zaključila evropska finančna perspektiva 2007–2013, ki je bila 

za sevniško občino kot celota zelo uspešna. Iz različnih evropskih skladov je bilo v tem obdobju 

sofinanciranih zelo veliko različnih projektov, ki so skladno z namenom resnično zmanjševali 

razvojne razlike.  

 

Investicije imajo pozitivne učinke v gradnji vodovodnih in kanalizacijskih sistemov, čistilnih 

naprav, ureditvah cestne infrastrukture in krajevnih jeder, gradnji optičnega omrežja, gradnji 

vrtca in energetskih sanacijah. Med slednjimi so se v lanskem letu zvrstile še energetske 

sanacije šol v Boštanju, Krmelju, Šentjanžu in v Loki pri Zidanem Mostu. Pričela se je gradnja 

nove telovadnice v Šentjanžu in nadaljevala gradnja nove šola v Tržišču. V odkupljeni hiši v 

Sevnici je občina uredila bivanjsko enoto za socialno šibkejše, z novostmi so dopolnjene 

površine za aktivno preživljanje prostega časa.  

 

Tekom leta je potekalo urejanje cestne in komunalne infrastrukture. Urejenih je bilo več 

odsekov cest in zgrajenih hodnikov za pešce. V razumni meri se v prostor, za zagotavljanje 

večje varnosti, umešča javna razsvetljava.  Kolesarske steze skozi mesto so dobro urejene, še 

manjkajoče odseke in povezave načrtujemo urediti v sklopu regijskega projekta Sava-Krka 

bike. 

 

Skladno s potrebami so tekla priključevanja na obstoječe vodovodne in kanalizacijske sisteme, 

del proračunskih sredstev je bil preko razpisa namenjen za izgradnjo malih čistilnih naprav in 

individualnih kanalizacijskih priključkov. Varovanju okolja je veliko pozornosti posvečene na 

sistemski ravni. Na območju občine je zgrajenih sedem čistilnih naprav, za nekatera 

poselitvena območja so rešitve v fazah projektiranja. 

 

Občinski prostorski načrt je v fazah sprememb in dopolnitev, skladno z izraženimi potrebami. 

Manjša območja se urejajo s podrobnimi prostorskimi načrti. 

 

Leto 2016 je Občina Sevnica pričela s sprejetim proračunom, ki kot temeljni finančni 

dokument zagotavlja stabilno poslovanje občine, njenih proračunskih uporabnikov in drugih 

prejemnikov javnofinančnih sredstev ter izvrševanje vseh zakonskih nalog. Proračun 

predvideva 15,6 milijona evrov prihodkov. Načrtovan je realno in premišljeno, ob dejstvu, da 

se s strani države prejeti viri za delovanje lokalnih skupnosti nižajo, nove naloge pa nalagajo.  

Investicijski del bo pod vtisom zaključevanja največjega obsega del in znatnega deleža 

proračunskih sredstev na šolskem področju. V zaključevanju bo gradnja nove šole v Tržišču 

skupaj z opremljanjem, pa tudi nova telovadnica v Šentjanžu. Investicijska sredstva na podlagi 

Zakona o financiranju občin bodo namenjena investicijskemu vzdrževanju cest, kjer bo za 

sofinanciranje prijavljenih več cestnih odsekov, pa tudi nekaj investicijam na področju 

komunalnega in drugega infrastrukturnega urejanja.  



 

 

Proračun vsebuje sredstva za vse zakonske naloge ter prevzete obligacijske obveznosti. Cilj 

realizacije je kot vsa leta doslej zagotavljati tekoče delo in aktivnosti vseh proračunskih 

uporabnikov, med njimi krajevnih skupnosti, javnih zavodov in služb. Cilj je vzdrževati 

obstoječi standard, delež sredstev za investicije pa bo odvisen od višine povprečnine, 

investicijskih virov države in evropskih razpisov. 

 

V teku so vsi javni razpisi za dodeljevanja nepovratnih sredstev iz občinskega proračuna, in 

sicer za sofinanciranje programov in projektov s področij družbenih dejavnosti, zdravstvenega 

varstva in sociale, gospodarstva in kmetijstva v letu 2016. 

 

Znotraj občine se za dosego skupnih ciljev dobro usklajujemo različni akterji urejanja prostora, 

infrastrukture in okolja kot celote: občani v okviru vaških in krajevnih skupnosti, gospodarske 

družbe, strokovne in stanovske organizacije – z roko v roki z lokalno samoupravo. Na tak način 

želimo še okrepiti redno usklajevanje in izvajanje projektov s strani države, ki imajo velik 

pomen za razvoj lokalnega, regijskega in državnega prostora. Za zmanjševanje razvojnih težav 

je v občini Sevnica ključna ureditev kakovostnih prometnih povezav. 

 

Izvedbeno obliko dobiva finančna perspektiva za obdobje 2014–2020, ki je tako izvedbeno 

kot programsko drugačna kot prejšnja. Občina Sevnica je intenzivno sodelovala pri pripravi 

Regionalnega razvojnega programa regije Posavje, ki je temeljni programski dokument na 

regionalni ravni, in čim prej pričakuje prve razpise.  

 

Dodatne informacije:  

Kabinet župana Občine Sevnica 

Tanja Žibert 

Telefon: 07 81 61 267, 031 431 232 

E-naslov: tanja.zibert@obcina-sevnica.si 
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OBČINA BISTRICA OB SOTLI 

 
Leto 2015 smo v občini Bistrica ob Sotli, kljub zelo slabim napovedim zaključili še kar dobro. 
Izvedi smo investicije v višini skoraj 350.000,00 ur kar je 20 odstotkov naše celotne proračuna. 
Pri tem odstopajo sanacije plazov in  urejanje vodovodov, Sem pa zelo vesel tudi zaključenega 
projekta »ne pozabimo vasi« za katerega smo odšteli cca 130.000,00 eur. Vmes je bilo še 
ogromno manjših del na lokalnih cestah in javnih poteh. 
 

V neinvesticijskem delu pa smo brez zmanjševanja sredstev uspeli pripeljati skozi tudi vsa 
društva, šolo in vrtec.  
 

Smo pa v letu 2015 postala ena izmed občin, ki v svoji ponudbi občanom nudi tudi storitev 

pošte. Izmed vseh različnih bolj ali manj slabih možnosti smo izbrali najboljšo in prevzeli 

delovanje pošto v prostore občine. Kar se je na koncu izkazalo za odlično potezo, saj imajo 

sedaj naši občani veliko boljše in usluge pošte in primernejše prostore kot je bilo to dosedaj. 

Še vedno nam nad glavo visi grožnja z odvzemom eu sredstev. Računamo, da se bo to pošteno 
in za nas ugodno rešilo v letošnjem letu. Glede na to, da smo kljub vsem težavam, v dobri 
finančni kondiciji, torej nismo prezadolženi, delamo skromno in v okviru zmožnosti, bomo tudi 
to breme kakršno koli pač bo uspešno prebrodili. 
 

Nekaj številk: 

- sanacija plazov na cesti Kunšperk - Metlije 116.250 EUR 

- ureditev pošte 3.884 EUR 

- projekt ne pozabimo vasi 127.858 EUR, 

- investicije na področuj vodooskrbe 30.795 EUR. 

- Ureditev zdravstenega doma 

- Urejanje lokalnih cest 

 

Kraljevsko leto 2016! 

 

Občina Bistrica ob Sotli bo v letu 2016 dala poudarek na pripravi projektne in ostale 

dokumentacije za področje urejanja in varstva okolja, vodooskrbe in vsebinskega dela 

obstoječih obnovljenih objektov, kot smo to delali že lani. 

 

Bomo pa poskrbeli tudi za to za bo to leto zelo »kraljevsko«. Saj bomo veliko pozornosti 

posvetili vsem dogodkom, ki nas čakajo, veliko se jih bo nanašalo tudi na promocijo našega 

podeželja, lokalno pridelane hrane, odličnega vina in seveda tudi vrhunske kulture.  

Občina Bistrica ob Sotli bo v skladu s sprejetimi strateškimi dokumenti zagotavljala sredstva za 

intervencije v kmetijstvu  in gozdarstvu.  Ukrepi so usmerjeni tudi v novogradnjo manjkajočih 

cestnih odsekov, preprečevanje propadanja cestne infrastrukture, izboljšanje prometne 

varnosti, zagotavljanje prevoznosti oziroma dostopnosti in zmanjšanje škodljivih vplivov 

prometnega sistema na okolje ter razvoj podeželja. 

 



 

Občina Bistrica ob Sotli bo zagotavljala sredstva tudi za razvojne projekte in aktivnosti na 

področju razvoja turizma ter spodbujanje razvoja turističnih prireditev. 

 

V letu 2016 bo skrbela tudi za skladen razvoj območja na vseh področjih življenja in dela.  

Racionalna raba prostora, zagotavljanje pogojev za uvajanje informacijskega sistema za 

gospodarjenje s prostorom in varstvo okolja, enakomernejša razporeditev dejavnosti in 

omejevanje tistih posegov, ki poslabšujejo razmere v prostoru, pospeševanje posegov, ki 

spodbujajo razvoj in izboljšujejo urbano celoto, prednostna raba zemljišč za projekte, ki 

zasledujejo širše družbene interese, prilagajanje prostorskih aktov razvojnim konceptom in 

potrebam investitorjev,  izboljšanje bivalnih in delovnih pogojev, ohranjanje kulturne krajine 

in skrb za urejeno okolje bo še v naprej prioriteta občine Bistrica ob Sotli. 

 


